
 

 

Mötesprotokoll för Gävleborgs Bridgeförbund, videokonferens, 2021-01-24.  

Närvarande: Marianne Melchior Ericson, Lars-Gunnar Svangård, Elisabeth Ullström, Zennica 

Hammar och Magnus Sandström. 

Frånvarande:  Thomas Groth 

 

1 §. Lars-Gunnar Svangård välkomnade alla och förklarar mötet öppnat.  

 

2 § Protokollet från föregående möte godkändes. 

 

3 §. Tävlingsverksamhet 

- Beslutades att ändra avgifterna för bla DM Individuellt och DM Lag (se nytt dokument 

gällande avgifter) 

- Fortsätter restriktionerna med anledning av covid-19, så måste vi se över de alternativa 

möjligheter vi har för att genomföra DM tävlingar, exempelvis Rail-bridge via nätet. 

 

4 §. Övriga frågor 

En medlem har påtalat att det finns en skillnad i stadgarna hos förbundet och i våra stadgar. I 

SBF:s stadgar står att Dfb:s ordförande väljes av årsmötet, medan GBF:s stadgar reglerar att 

alla poster inkl. ordförande utses vid ett konstituerande styrelsemöte som hålls snarast efter 

årsmötet.  

Styrelsen anser att nuvarande ordning av val har fungerat bra. De sex största klubbarna har 

ansvar för att nominera en kandidat till styrelsen, vilka sedan väljes av årsmötet. Det innebär 

att alla ledamöter har valts av årsmötet, men uppdragen fördelas sedan på bästa sätt inom sty-

relsen på det konstituerande mötet.  

Styrelsen kommer att till nästa årsmöte förtydliga i kallelsen varje klubbs ansvar för att nomi-

nera kandidater till styrelsen och som revisorer.  

Har klubbarna önskemål på fördelningen av uppdragen inom styrelsen, så tas dessa förslag 

tacksamt emot av styrelsen. 

 

5 §. Nästa möte 

Nästa möte bokades till söndag den 28 februari kl 17:00 

 

6 §. Ordförande förklarade mötet avslutat.  

 

Justeras av; 

 

 

Elisabeth Ullström   Lars-Gunnar Svangård  

Sekreterare   Ordförande 




